

防灾减灾工程学报

第30卷第3期

2010年6月

目次

论文

- 山区乡村房屋模型洪水冲击试验研究 肖诗云,杨留娟,岳 斌,等(235)
- 沟谷泥石流危险度计算公式的由来及其应用实例 刘希林(241)
- 铁路隧道火灾中烟气逆流层长度的研究 赵望达,李 洪,徐志胜,等(246)
- 岩石变形破裂过程中电荷感应信号的检测 赵扬锋,潘一山,李国臻,等(252)
- 剪跨比和箍筋率对钢筋混凝土框架柱动态特性的影响效应 王德斌,李宏男(257)
- 加筋格宾新型组合支挡结构设计研究 黄向京,许桂林,王 维(262)
- 基于微粒群算法的供水管网抗震优化设计 徐 良,刘 威,李 杰(269)
- 考虑既有建筑最不利方向的抗震能力评估方法 尚振伟,王 丰,李宏男(274)
- 爆破地震波作用下尾矿坝的有限元动力分析 张 峰,郭晓霞,杨昕光,等(281)
- 水平荷载作用下PCC桩群桩效应数值分析 陶学俊,丁选明(287)
- 基于柱形孔扩张大应变理论的劈裂灌浆压力研究 武 科,马明月,郝冬雪,等(293)
- 基于LS-DYNA的墙体抗燃气爆炸能力数值分析 韩永利,陈 洋,陈龙珠(298)
- 应变率对钢筋混凝土剪力墙动态性能的影响 张 皓,李宏男(303)
- FRP复合锚固技术试验研究 胡程鹤,吴智敏,宿 莹,等(309)
- 基于条分模式的边坡可靠度近似计算方法 颜永国,陈 健(315)
- 邀山阁游客流量控制研究 邓 晖,陈太聪,罗小虎(320)

结构健康监测

- 苏通大桥结构健康状态评估技术研究与应用(1):拉索损伤识别 杨 杰,李爱群,丁幼亮,等(325)
- 苏通大桥结构健康状态评估技术研究与应用(2):主梁损伤预警 李爱群,丁幼亮,邓 扬,等(330)
- 苏通大桥结构健康状态评估技术研究与应用(3):主梁损伤定位 邓 扬,李爱群,丁幼亮,等(336)
- 声发射技术在桥梁结构健康监测中的应用研究进展 丁幼亮,邓 扬,李爱群(341)

CONTENTS

Paper

- Experimental Study on the Impact of Flood on Rural Building Model with the Liquid in a Cylindrical Container under Pitching Excitation XIAO Shi-yun, YANG Liu-juan, YUE Bin, et al. (235)
- Quantitative Assessment on Site-specific Debris Flow Hazard and Application LIU Xi-lin (241)
- Study on Backflow Distance of Smoke under the Fire Situation in Railway Tunnel
..... ZHAO Wang-da, Li Hong, XU Zhi-sheng, et al. (246)
- Measuring of the Charge-induced Signal of Rock during the Deformation and Fracture Process
..... ZHAO Yang-feng, PAN Yi-shan, LI Guo-zhen, et al. (252)
- Effects of Shear Span Ratio and Shear Reinforcement Ratio on Dynamic Characteristics of Reinforced Concrete Frame Columns WANG De-bin, LI Hong-nan (257)
- Study on Design of New Compound Supporting and Retaining Structure with Reinforced Gabion
..... HUANG Xiang-jing, XU Gui-lin, WANG Wei (262)
- Seismic Reliability Optimization of Water Distribution Network with Particle Swarm Algorithm
..... XU Liang, LIU Wei, LI Jie (269)
- Assessment Method for Seismic Capacity of Existing Buildings in the Most Disadvantageous Direction
..... SHANG Zhen-wei, WANG Feng, LI Hong-nan (274)
- Finite Element Dynamic Analysis of Tailing Dam under Blasting Seismic Wave
..... ZHANG Feng, GUO Xiao-xia, YANG Xin-Guang, et al. (281)
- Numerical Analysis of PCC Pile Group Effect under Lateral Load TAO Xue-jun, DING Xuan-ming (287)
- Study on Grouting Pressure of Splitting Grouting Based on Cylindrical Expansion Considering Large Strain
..... WU Ke, MA Ming-yue, HAO Dong-xue, et al. (293)
- Simulation on Anti-blast Ability of Masonry Wall under Gas Explosion Load Based on LS-DYNA
..... HAN Yong-li, CHEN Yang, CHEN Long-zhu (298)
- Effects of Strain Rate on Dynamic Behavior of Reinforced Concrete Shear Wall ZHANG Hao, LI Hong-nan (303)
- Experimental Study of Hybrid FRP Anchorage Technique HU Cheng-he, WU Zhi-min, SU Ying, et al. (309)
- Approximate Calculation Method of Slope Reliability Degree Based on Slice Mode YAN Yong-guo, CHEN Jian (315)
- Study on Rational Control of Pedestrian Flow of Yaoshange Pavilion ... DENG Hui, CHEN Tai-cong, LUO Xiao-hu (320)

Structural Health Monitoring

- Technology and Application of Structural Health Condition Assessment for Sutong Bridge (1): Damage Identification of Stay Cable YANG Jie, LI Ai-qun, DING You-liang, et al. (325)
- Technology and Application of Structural Health Condition Assessment for Sutong Bridge (2): Damage Alarming of Main Girder LI Ai-qun, DING You-liang, DENG Yang, et al. (330)
- Technology and Application of Structural Health Condition Assessment for Sutong Bridge (3): Damage Location Identification of Main Girder DENG Yang, LI Ai-qun, DING You-liang, et al. (336)
- Advances in Researches on Application of Acoustic Emission Technique to Health Monitoring for Bridge Structures
..... DING You-liang, DENG Yang, LI Ai-qun (341)